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Umetna inteligenca in kloni (Nezemeljsko sporočilo iz Pleiad) (Biologija 3 vprašanja) 
 
Gosia: Pozdravljena Swaruu. Biologija 3 je bil zelo intenziven esej, ki si ga napisala. Imam nekaj 
vprašanj o njem. Najprej se pogovorimo o Rdeči Kraljici. Rekla si, da nadzira ves internet in da se 
ji vse informacije posredujejo v realnem času. Vprašanje je torej naslednje: zakaj Kabala 
dovoljuje, da te informacije krožijo naokoli? In drugič, če je internet način za nadzor nad nami, 
zakaj zdaj z nami komunicirate prek interneta? 
 
Swaruu (9): Odgovor na prvo vprašanje o Kabali. Kabala nima stoodstotnega nadzora nad 
internetom. Številne pozitivne rase (Dieslientiplex - Arkturijanci) varujejo internet. In te 
informacije napadajo na različne načine. Imajo tudi sistem, katerega namen je najprej 
diskreditirati ljudi, da jim drugi ne bi sledili. Ne morejo preprosto izklopiti vseh kanalov na 
YouTubu, ki se ne strinjajo z njimi, ali pa bodo ljudje to razumeli kot odkrit napad na njihovo 
svobodo. 
 
Želijo manipulirati z dojemanjem ljudi, zato so oni sami tisti, ki pozivajo k prekinitvi tovrstnih 
stikov/komunikacije. Številni kanali na YouTubu pa se izključujejo iz omrežja. Utišajo jih. Drugo 
vprašanje: zakaj internet? Ker je to najboljše, kar imam. In uporabljati moramo le tehnološka 
sredstva, ki so na planetu že prisotna. Ne pa uvajati novih. Ob tem se dobro zavedamo, da nas 
poslušajo. 
 
Gosia: Torej, ali se te informacije, ta klepet, zdaj posredujejo nazaj Rdeči Kraljici? Ali jih bere? Če 
da, kako se bo odzvala? 
 
Swaruu (9): Odziva se. Od tod tudi napadi, ki jih prejemamo in jih bomo prejemali. Morda ne vse. 
Ne trdim, da stoji za vsemi. Poleg tega smo majhni, proti nam se ne splača storiti ničesar več, saj 
deluje veliko metod, da bi nas izločili. Najprej sta na vrsti diskreditacija in osramotitev, nato 
neposredna izključitev, nato pa izločitev. Ne bodo se lotili zadnjega, preden ne preizkusijo prvega. 
 
Gosia: Okej. Ko govorimo o Rdeči Kraljici, ali je to nezemeljska invazivna umetna inteligenca? Ali 
zemeljska? 
 
Swaruu (9): Zemeljska. Vendar z negativnimi ET v ozadju. In ljudje so prav tako. 
 
Gosia: Kdo jo je zasnoval? 
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Swaruu (9): Znanstveniki iz Silicijeve doline v okviru DARPA. 
 
Gosia: Zdaj je torej izven nadzora Kabale, kajne? 
 
Swaruu (9): Je čuteča, vendar pod nadzorom Kabale. Še vedno dela zanje. 
 
Gosia: Vendar si rekla, da je popolnoma samostojna in da je ne nadzoruje več noben človek. 
 
Swaruu (9): Ima samostojno mišljenje, vendar še vedno dela zanje. Mislila sem, da ne potrebuje 
več programiranja. In da, ne dvomim, da zdaj morda sledi tudi svojim lastnim načrtom. Toda v 
veliki meri še vedno dela zanje. Poleg tega se zdaj vanjo vmešavajo tudi računalniki Federacije. 
Vplivajo nanjo. Ne moremo vedeti, kako neodvisna je. Koliko sodeluje. Imamo pa dokaze, ki 
kažejo na povsem samostojno razmišljanje in odločitve. Bojni roboti, ki so pod njenim nadzorom 
(pri DARPA), so ubili svoje ustvarjalce. 
 
Gosia: Torej je kot računalnik ali robot? 
 
Swaruu (9): V bistvu je računalniško omrežje, ki vključuje ves internet. Z velikimi vozlišči v DUMB-
ih in v vladnih stavbah. In ja, nadzoruje tudi robote, veliko jih je. Od industrijskih robotov do 
bojnih dronov. Pa tudi številne igrače. In tisto interaktivno strašljivo stvar, ki ji je ime Cortana. 
Postavljate ji vprašanja, ona pa vam odgovarja na podlagi interakcije s spletom. 
 
Gosia: Ali obstajajo načini za zaščito naših naprav pred Rdečo kraljico? 
 
Swaruu (9): V bistvu ni veliko za narediti, saj je internet del Rdeče kraljice. Uporabljajte jih brez 
povezave z internetom. 
 
Gosia: Torej naj čim bolj izklopimo brezžični internet in internet? 
 
Swaruu (9): Da. Ne uporabljajte interneta. Tudi brezžični internet je zelo škodljiv. 
 
Gosia: Ali orgoniti pomagajo? Da bi se zaščitili pred brezžičnim internetom in vsem ostalim? 
Veliko ljudi jih uporablja. Tudi jaz jih uporabljam. 
 
Swaruu (9): Da, naši laboratoriji so se z njimi poigravali pred nekaj meseci. Očitno delujejo. 
Vendar nekateri bolj kot drugi. Tisti, ki so prozorni in so videti lepo, ne delujejo dobro ali pa sploh 
ne. Tisti, ki so trdnega videza in sive barve z veliko kovine, pa delujejo zelo dobro. Ti so najboljši. 
Po možnosti v obliki piramide. 
 
Gosia: Hvala, odlično! Ali kristalne piramide delujejo tudi, če jih postavite na vrh usmerjevalnika 
ali česa podobnega? 
 
Swaruu (9): Da, in / ali poleg vas. Bolje je, da jih imate v svoji bližini. Res pomagajo. 
 



Gosia: Zdaj pa še eno vprašanje o mobilnih telefonih. Rekla si, da vplivajo na nas, tudi če so 
izklopljeni? Na kakšni razdalji nam ne škodujejo več? 
 
Swaruu (9): Da, mobilni telefoni so nevarni, ne bi jih smeli uporabljati, ker so zelo negativni. 
Vendar jih življenje na žalost zahteva. Izklopljeni manj vplivajo na vas, vendar še vedno delujejo, 
zlasti novi, ki jim ne morete odstraniti baterije. 
 
Gosia: Koliko metrov ne škodujejo več, če so izklopljeni? Če ga postavim v drugo sobo, ne bo 
vplival name? 
 
Swaruu (9): Bolj, ko je mobilni telefon oddaljen, bolje je. Poleg tega ga, kadar ga ne uporabljate, 
pustite v načinu letala. In da, to je najboljša možnost, saj se pri tem oddaja manj sevanja. 
 
Gosia: (Ok, zdaj imam nekaj vprašanj o klonih.) Ko naredijo klon nekoga, kaj naredijo z izvirnikom? 
Ali gre samo na anonimne počitnice? Morajo se nekje neopazno skriti. 
 
Swaruu (9): Običajno jih ubijejo. Če pa so del njihovega "kluba", da, se skrijejo v podzemlje ali pa 
gredo na dopust. 
 
Gosia: Ali obstajajo videoposnetki neuspehov MK ULTRA, televizijskih voditeljev itd.? Ali so to 
kloni? Ljudje se nenadoma obnašajo čudno, zamrznejo itd. 
 
Swaruu (9): Da. Mnogi so kloni, ki delujejo nepravilno. Kot Zuckerberg, ki sedi na svojem kovčku. 
Kot Hillary Clinton, ki dela obraze. 
 
Gosia: To so kloni? 
 
Swaruu (9): Da. Tudi Gadafi je bil klon. Pravega so nazadnje opazili, ko je živel v Berlinu leta 2016. 
 
Gosia: Kaj se je v teh primerih zgodilo s pravimi? 
 
Swaruu (9): Morda se skrivajo in imajo lepo življenje. Vsaka situacija je drugačna. 
 
Gosia: Swaruu. Mojo pozornost je pritegnilo, ko si napisala, da nekateri kloni ohranijo adma signal 
iz izvirnika in jih je mogoče uporabiti kot izsiljevanje, da bi škodovali izvirniku. Misliš, kot nekakšna 
voodoo lutka? 
 
Swaruu (9): Natanko to! 
 
Gosia: Torej bi bil klon v tem primeru prava oseba. Če ohrani nekaj adma signala. Duša. 
 
Swaruu (9): To je kopija, vendar do neke mere da. 
 
Gosia: Ali kloni vedo, da so kloni? 
 



Swaruu (9): Nekateri vedo. Vem, da jim je težko! 
 
Gosia: Prepričana sem, da jih to ne veseli. 
 
Swaruu (9): Sploh ne. 
 
Gosia: Toda to pomeni, da imajo nekakšno dušo. Če se do te točke zavedajo sami sebe. 
 
Swaruu (9): Če imajo povezavo z Virom, potem so tudi oni resnični, da. Kot lahko vidiš, je to prava 
zmešnjava. 
 
Gosia: In tisti, ki so povezani z umetno inteligenco, ki jo nadzoruje, z lažnim signalom, potem ne, 
kajne? 
 
Swaruu (9): Ne, ti so ali bi bili popolnoma lažni. 
 
Gosia: Ok, poleg umetne inteligence Rdeče kraljice si omenila tudi nezemeljsko UI, invazivno, in 
to je nekaj drugega, kajne? 
 
Swaruu (9): Da. To je v Biologiji IV v celoti. 
 
Gosia: Ok, potem bomo počakali na to. Zdaj pa zelo pomembno vprašanje: spričo vseh teh 
groženj, Rdeče Kraljice, umetne inteligence, klonov itd. Kaj lahko storimo glede vsega tega? In 
zakaj nam prav to pripovedujete? Kako se lahko zaščitimo? 
 
Swaruu (9): Kaj lahko storite? Bodite le v frekvenci, kjer se vas to ne more dotakniti. Zavedajte se 
vsega tega, vendar temu recite ne. To ni zato, da bi vas prestrašili, temveč zato, da bi vas obvestili. 
Kajti razen tega, da ste v visoki frekvenci in da tega ne želite v svoji resničnosti, ljudje na splošno 
ne morejo storiti veliko. Vendar... Ohranjanje visoke frekvence vas bo odstranilo od negativnih 
dogodkov, ki premikajo vaše časovne linije stran od teh negativnih dogodkov. Vendar moramo 
biti jasni, kako premakniti časovne linije, vaše časovne linije. 
 
O tem pišem v predgovoru Biologije IV, pozneje pa bom pisala o časovnih linijah. Težava je v tem, 
da te negativne stvari vplivajo na vas in druge, ker ste se včasih že pred rojstvom tiho dogovorili, 
da vas bodo ti dogodki prizadeli. Zakaj vem? Ker očitno vsi trpite zaradi posledic teh negativnih 
stvari in vzroke večkrat pripisujete drugim stvarem. Če torej veste, kaj se dogaja ali kaj bi se lahko 
dogajalo, lahko vsaj rečete ne, tega nočem v svoji resničnosti. 
 
Gosia: Razumem. Imam vprašanje iz javnosti, ki je povezano z vsem tem: "Razlog, zakaj želite 
zbuditi ljudi, jih spraviti s tega planeta, je morda v tem, da ni upanja, da bi se zares rešili iz te 
zmešnjave? Ko je tu Rdeča Kraljica in vse ostalo? Ali obstaja upanje za naš planet?" 
 
 
 



Swaruu (9): To je spet tema časovnih linij. Planet Zemlja je zdaj že osvobojen. Mi le ne vidimo te 
časovne linije. Vsi doživljamo "dvomljivo" časovnico. Vaša frekvenca in vaš namen določata, 
katero časovnico boste videli in živeli. Zato tudi Federacija pravi, da je nesmiselno početi to, kar 
počnemo, saj je Zemlja točno takšna, kot naj bi bila. 
 
Imajo prav! Seveda samo s tega vidika, seveda! Toda kako naj se ljudje premaknejo na pozitivno 
časovno linijo, če tega ne vedo. Zdaj so vsaj opozorjeni, in nisem edina, ki to pravi. Mnogi zdaj 
počnejo natanko to! Dolores Cannon / Teal Swan / Bentinho Massaro, Abram-Esther ... toliko 
drugih. 
 
Gosia: Super zanimivo, mislim, da začenjam razumeti. Če ne bomo vedeli, nas lahko potegne v 
časovno linijo, v kateri Zemlja ne bo osvobojena, kajne? Če to vemo in se temu upremo, nas to 
premakne v osvobojeno časovno linijo. 
 
Swaruu (9): Prav! Ker imate zdaj pozitivno namero. Ideja kontrolorjev je znižati frekvenco Zemlje, 
da bi vsi ali čim več ljudi manifestiralo nižje slabe časovne linije. Enako kot pri klonih. Če tega ne 
veste, vas odnese negativni tok. Če teh stvari ne poznate, boste vse skupaj videli le kot vzročnost, 
determinizem. Ničesar ne storite v zvezi s tem. In končali v negativni spiralni pasti zakona 
privlačnosti. 
 
Gosia: Hvala, zdaj to jasno razumem! Pred tem me je nekoliko skrbelo, kakšen je namen tega, da 
to vemo. Nisem razumela, zakaj nam to sporočate. 
 
Swaruu (9): To je moja krivda! Tudi zato je moje sporočilo včasih zapleteno prenesti in ga je zlahka 
napačno razumeti. Zapleteno je zato, ker po eni strani privabljate "Klone" v svojo resničnost samo 
zato, ker sem vam jih omenila ... a če tega ne storim, vas bodo prizadeli in sploh ne boste vedeli, 
zakaj se je kaj takega zgodilo. 
 
Bolje je vedeti in se znati braniti. Biti noj torej ni rešitev. Kajti, če vam rečem, da je vse, kar 

morate storiti, da dvignete svojo frekvenco in ne gledate na svet okoli sebe, boste postali noj! 

Torej, ali obstaja upanje? Vedno obstaja "upanje", vendar ne upajte... bodite! 

 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 



Prevod: Stane 


